
 

 

PROTOKÓŁ NR LII/2022 

z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 15 grudnia 2022 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Daria Palimonka-Krajewska 

Radni spóźnieni: Bartłomiej Tutak 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2022-2035. 

5. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2022-2035. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie sesji. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 14:08 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność jednego radnego oraz stwierdzono prawomocność obrad. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. 



 

 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że złożono wniosek o organizację sesji ze względu na 

środki finansowe, które pilnie muszą znaleźć się w budżecie gminy. 

Ad. 2 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian, wobec czego na sesji obowiązywał porządek 
obrad przesłany z zawiadomieniem o sesji. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz zapoznała wszystkich z propozycją zmian do budżetu gminy. 
Zmiany w budżecie związane są z przekazaniem środków na wypłatę dodatku węglowego, a także 
dodatków do pozostałych sposobów opalania gospodarstw domowych. Wzrosły dochody i wydatki 
o kwotę 2 983 822,53 zł. Wpłynęła również subwencja oświatowa oraz odszkodowanie dla gminy. 
Zaktualizowano i zmniejszono wydatki majątkowe. Związane jest to z wydłużeniem terminu płatności 
czterech inwestycji tj. zagospodarowanie centrum Dębnicy Kaszubskiej przy Strudze Warblewskiej, 
przebudowa kładki przy Strudze Warblewskiej, budowa świetlicy w miejscowości Dobieszewo oraz 
przebudowa kotłowni wraz z wymianą źródeł ciepła. Prace być może zostaną wykonane w tym roku, 
lecz płatności będą przesunięte na przyszły rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał, czy kwota przeznaczona na budowę 
świetlicy w miejscowości Dobieszewo to kwota na dokumentację? Czy któraś z inwestycji wypada 
z realizacji i czy spłata zobowiązania wobec BOŚ po wpłaceniu tej raty się zakończy? 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz odpowiedziała, że kwota przeznaczona jest na dokumentację. 
Żadna z inwestycji nie wypada z realizacji, a spłata zobowiązania zostanie zakończona po tej racie. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LII/388/2022 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



 

 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz zapoznała ze zmianami. Projekt uchwały jest odzwierciedleniem 
zmian dokonanych w budżecie. Główne zmiany zostały dokonane w załączniku nr 2 
z wyszczególnionymi inwestycjami i wydłużeniem terminu płatności na przyszły rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LII/389/2022 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady 

Gminy. Pisma dostępne są na skrzynkach mailowych radnych. Następnie złożył wniosek o dodanie do 

porządku obrad jako punkt 5 „Wolne wnioski” i przesunięcie punktu „Zamknięcie sesji” na punkt 6. 

Wnioskodawca sesji Wójt Gminy wyraziła zgodę na wprowadzenie zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

O godzinie 14:25 na sesję dołączył radny Bartłomiej Tutak. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po 

zmianie. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zgłosił problem z przerwami w dostawie 

prądu, zwłaszcza w okresie zimowym. Zapytał czy można zakupić agregaty prądotwórcze, aby 

zapewnić dostawę wody do mieszkańców, a także agregat prądotwórczy na Zakład Gospodarki 

Komunalnej, aby zapewnić odbiór ścieków. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że ZGK dysponuje agregatami do podłączenia do 

hydroforni. W ramach środków uzyskanych z „Polskiego Ładu” gmina zakupi 5 agregatów 

prądotwórczych, aby zapewnić dostawy w najbardziej newralgicznych miejscowościach. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 14:35, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


